
 

TÝM

Vedení olomouckého hokeje chystalo 
po neuspokojivých výkonech 
v průběhu sezóny revoluci. Jenže 
po první oběti, v podobě zkušeného 
Martina Záhorovského, se výkony 
Kohoutů natolik zlepšily, že bylo 
nesmyslné pokračovat v masivních 
odchodech. 
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Petr Haluza



 

Soupiska
#  post    jméno            narozen     věk    výška  váha  hůl  
35 brankář Martin Prusek    11.12.1975  35 let 188 cm 86 kg  L  
94 brankář Dalibor Sedlář   17.12.1987  23 let 179 cm 80 kg  L  
94 brankář Jiří Slovák      17.1.1989   21 let 180 cm 83 kg  L  
48 brankář Štefan Žigárdy   25.7.1984   26 let 188 cm 81 kg  L  
81 obránce Jakub Bartoň     13.7.1981   29 let 179 cm 79 kg  P  
90 obránce Antonín Bořuta   26.10.1988  22 let 185 cm 82 kg  L  
28 obránce Martin Janáček   6.3.1989    21 let 178 cm 78 kg  L  
55 obránce Jaroslav Koma    19.1.1985   25 let 178 cm 82 kg  P  
82 obránce Alexandr Lhotský 20.8.1975   35 let 177 cm 77 kg  L  
22 obránce Jan Mikel       14.4.1975   35 let 186 cm 105 kg L  
61 obránce Michal Nedbálek  1.4.1985    25 let 183 cm 88 kg  L  
23 obránce Jiří Ondrušek    2.4.1986    24 let 187 cm 86 kg  L  
86 obránce Robin Staněk     30.12.1988  22 let 181 cm 85 kg  L  
26 obránce Radim Tesařík    16.6.1974   36 let 182 cm 81 kg  L  
37 obránce Martin Vyrůbalík 29.1.1981   29 let 185 cm 89 kg  L  
17 útočník Richard Brančík  23.9.1973   37 let 180 cm 85 kg  P  
12 útočník Viktor Coufal    22.8.1989   21 let 179 cm 82 kg  P  
13 útočník Michal Černý     11.6.1973   37 let 178 cm 88 kg  L  
77 útočník Petr Domin       2.1.1983    28 let 191 cm 97 kg  L  
10 útočník Radim Haas       6.12.1990   20 let 173 cm 76 kg  P  
33 útočník Petr Haluza      23.7.1983   27 let 186 cm 94 kg  P  
90 útočník Václav Chomič    9.12.1990   20 let 182 cm 82 kg  L  
97 útočník Radim Kucharczyk 25.10.1979  31 let 181 cm 87 kg  L  
9  útočník Radek Meidl      25.11.1988  22 let 191 cm 88 kg  L  
7  útočník Milan Ministr     7.12.1974  36 let 190 cm 96 kg  L  
26 útočník Jiří Ondráček     3.6.1988   22 let 185 cm 78 kg  L  
95 útočník Matěj Pekr       27.3.1988   22 let 180 cm 75 kg  P  
11 útočník Petr Polodna     30.3.1982   28 let 178 cm 75 kg  L  
21 útočník Jiří Řípa        12.3.1984   26 let 182 cm 86 kg  L  
9  útočník Filip Smejkal     6.11.1981  29 let 182 cm 83 kg  P  
86 útočník Jakub Svoboda    27.12.1989  21 let 185 cm 85 kg  P  
90 útočník Roman Szturc     25.9.1989   21 let 185 cm 84 kg  P  
12 útočník Ondrej Šedivý    30.9.1989   21 let 181 cm 80 kg  P  
27 útočník Tomáš Zbořil     25.7.1983   27 let 181 cm 82 kg  L    
 
průměr: 27 let 183 cm 84 kg   

 Dnes jsou všechny 
problémy olomouckého hokeje 
zřejmě zažehnány, ale na 
začátku listopadu byli 
Kohouti na hraně první 
osmičky. Za špatné umístění 
mohly především bídné 
výsledky z nejranějšího úvodu 
sezóny. Mora měla sice 
v tomto období těžký los 
(narazila jak na Ústí, tak na 
Chomutov, na domácím ledě 
výborný Beroun, ofenzivní 
Rebel atd.), přesto by měla 
Olomouc vyválčit více bodů, 
než 7 z 8 zápasů.    
 Trpělivost vedení 
olomouckého hokeje vyprchala 
po domácí prohře s Třebíčí. 
Hráči Mory tehdy nesplnili 
ultimátum v podobě zisku 
šesti bodů ve 3 utkáních, a 
tak se s týmem rozloučil 
Martin Záhorovský, jemuž se 
na Hané nepovedlo získat v 11 
zápasech ani bod, přitom 
tento útočník v loňském roce 
v dresu extraligového Zlína 
nasbíral 14 bodů (11+3). 
   Mezi hráči jistě 
zavládl strach, zda dalšími 
odpadlíky nebudou právě oni. 
Vážnost situace dokládala i 
slova ostříleného Richarda 
Brančíka. „Teď jsem chvilku 
přemýšlel, jestli jsem se 
vůbec někdy s takovou situací 
v kariéře setkal. Neříkám, že 
jsme úplně na dně v tabulce, 
ale ta situace už je dosti 
vážná na to, kde jsme chtěli 
být. Zatím si to moc nedokážu 
představit, uvidíme, co se 
bude dít dál,“ sdělil pro web 
hc-olomouc.cz v zajímavém 
rozhovoru. 
 Naštěstí pro něj, pro 
spoluhráče, fanoušky i 
vedení, přišlo olomoucké 
znovuzrození. Dobře hrající 
Mora dokázala 
v havlíčkobrodské Kotlině 
rozdrtit místní Rebel (3:6), 
následně pak Kohouti zvládli 
rovněž utkání s letos velmi 
nebezpečným Berounem (2:1sn). 
I když po prohraném mači 
s Hradcem Králové přišlo 
vystřízlivění, v týmu už k 
žádným výraznějším pohybům na 
soupisce nedošlo. Do kádru 
ještě před tímto zápasem 
přišly dvě nové akvizice, obě 
na hostování. Řeč je o 
zkušeném beku Radimu 
Tesaříkovi a o naopak velmi 
talentovaném mladíku 
z Olomouce Ondreji Šedivému, 
jenž se zaskvěl v loňském 
play-off, které odehrál za 
Horáckou Slavii. Stíhací 
jízda tabulkou vzhůru naplno   
 

Milan Ministr 
Symbol novodobé éry Olomouce zažívá letos 
trochu překvapivě bodové hody. Forvard, který 
uvádí za svůj vzor svého kolegu Richarda 
Brančíka, vládne klubovému bodování. K primátu 
mu stačí 27 bodů, za 11 branek a 16 asistencí. 
Je tak pravděpodobné, že 36letý vysoký útočník 
překoná loňských 32 bodů (11+21). 

Největší ofenzivní hvězdy 
Michal Černý 

Od bývalého hráče Komety se před sezónou čekalo 
více bodů, než 18(9+9), které má na kontě dnes. 
37letý útočník bude asi mnohem platnější 
v Play-Off, kde by měl patřit mezi tahouny. 
Ostatně i loni měl ve vyřazovací části skoro 
bod na zápas. Mistr ČR z roku 1994 (tehdy 
vyhrál ligu právě s Olomoucí) patřil mezi velké 
talenty, svůj potencionál ale naplno nevyužil. 

Richard Brančík 
Také Brančík hrál za Olomouc ještě za 
Československa, narozdíl od svého kolegy ale 
v mistrovské sezóně nastupoval v 1. lize za 
Tábor, extraligový titul tak právoplatně 
nezískal. Forvard, jenž by chtěl hrát hokej až 
do důchodu, zažil daleko lepší sezóny, než 
prožívá letos, to ale platí i o celém týmu.  

http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=1&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=2&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=3&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=4&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=4&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=5&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=6&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0
http://hc-olomouc.cz/soupiska.asp?s=7&sezona=2011&kategorie=MUZ&typ=&fotosoupiska=0


 

odstartovalo vítězství 
proti Vrchlabí, po němž 
v euforii hrající Mora 
dokázala urvat body 
s takovými soupeři jako 
Ústí nad Labem, Chomutov či 
Jihlava. Naopak s outsidery 
z konce prvoligové tabulky 
Kohouti zaváhali. Porážky 
se Znojmem, Táborem a 
Benátkami nad Jizerou budou 
možná v konečném účtování 
Olomouc mrzet, jelikož 
postup do první čtyřky, což 
by zaručilo klubu přímý 
postup do čtvrtfinále play-
off, je pro Moru i přes 
hrozivý úvod ročníku 
poměrně blízko, jenže 
bodíky s těmito soupeři by 
se do týmového konta jistě 
hodily.  
 K Vánocům dostali 
fanoušci celku z Hané dva 
příjemné dárky. Sice přišly 
s opožděním (oznámení nové 
informace se objevilo na 
oficiálním webu 25. 
prosince), ale na radosti 
z nových posil to klubovým 
příznivcům neubylo. Do 
Olomouce se totiž stěhoval 
na střídavé starty 
vítkovický Vladimír Svačina 
(letos v ELH 7+4), s ním 
pak také Martin Prusek, 
brankářská legenda českého 
hokeje. Připojili se tak 
k Ondreji Šedivému a Romanu 
Szturcovi, kteří jsou 
rovněž ostravští hráči 
působící v dresu Mory. Šok 
z příchodu Pruska nejlépe 
dokládají slova mladého 
útočníka Matěje Pekra. 
"Když jsem ho viděl,  

 

Jakub Bartoň
Jeden z hrdinů, kteří pomohli Lukáši 
Slámovi v kritické situaci, čelil v závěru 
uplynulé sezóny od fanoušků Mory kritice. 
Hráč, jehož baví windsurfing, je letos ale 
velmi produktivní (3+8). K druhé pozici v 
klubovém kanadském bodování mezi obránci 
mu výrazně pomohly 3 body ze zápasu s IHC. 

Největší defenzivní hvězdy
 

Štefan Žigárdy 
Štefan Žigárdy je už šestou sezónu v řadě 
oporou hanáckého mužstva. Statistiky si až 
na hrůznou sezónu 2006/2007 (úspěšnost 
zásáhů jen 84,90%!) drží nad hranicí 91.90 
procent. Letošní rok není žádná výjimka a 
Žigárdy svůj tým prozatím drží. 26letý 
brankář má navíc stále vše před sebou. 

Martin Vyrůbalík
V obraně Mory představuje 29letý bek 
především jistotu. Hokejista, který taktéž 
prošel brněnskou Kometou, je navíc 
nejproduktivnějším obráncem Kohoutů. 
Nejraději jistě vzpomíná na 18. kolo, kde 
se Hanáci utkali s Rebelem a Vyrůbalík si 
připsal 3 asistence. 

 

Štefan Žigárdy

Sestava z posledního zápasu
 

Žigárdy  
 

Tesařík-Bartoň  
Janáček-Mikel  

Lhotský-Nedbálek  
Ondrušek  

 
Pekr-Ministr-Vyrůbalík  
Kucharczyk-Domin-Haluza  

Meidl-Černý-Řípa 
  

 



 

jak přišel do šatny, řekl jsem si, že 
ho odněkud znám. Pak jsem se 
dozvěděl, že je to Martin Prusek. Byl 
to takový šok… Říkal jsem si, co tady 
dělá. Ještě nedávno hrál v Rusku a 
teď je se mnou v šatně v Olomouci. 
Určitě to pro mě bylo překvapení, 
když jsem byl malý, díval jsem se na 
něj v televizi."  

Mezi fanoušky ale zavládly spíše 
smíšené pocity. Jedna strana hlásala, 
že Prusek Olomouci stoprocentně 
pomůže, druhá byla na pochybách, 
kvůli dlouhé pauze bez hokeje, již 
musel brankář s helmou, kterou nosí i 

Dominik Hašek, absolvovat. Všechny 
pochybovače ale Prusek vyvedl z omylu. Při 
svém prvním startu, proti Berounu, vychytal 
čisté konto a pomohl Moře k celkovému 
vítězství 3:0. Že jeho výkon nebyla jen 
náhoda, prokázal hned v následujícím utkání, 
v němž od útočně hrajícího Rebelu inkasoval 
jen jediný gól a vychytal týmu vítězství po 
prodloužení. Prusek zklamal až ve třetím 
utkání v dresu Mory, kdy byl po čtyřech 
obdržených brankách v 28. minutě střídán, 
Kohouti ale klání s Chomutovem dokázali 
otočit a vyhrát. 
Zaútočí Olomouc na semifinále play-off, nebo 
ztroskotá dříve a přijde slíbená revoluce 
před začátkem ročníku 2011/2012? 

Radim Kucharczyk

 

Město
 
Olomouc je statutární město na 
střední Moravě a centrum 
Olomouckého kraje. Rozkládá se 
v Hornomoravském úvalu v nivě 
řeky Moravy. Obklopená je 
úrodnou krajinou Hané. Charakter 
města je rovinatý. Ve městě 
o rozloze 10 336 ha žije přes 
100 tisíc obyvatel, jedná se 
tedy o šesté největší město 
České republiky podle počtu 
obyvatel. 

 

Stadion 
Stadion, jehož 
rekonstrukce je 
v plánu, pojme 
celkem 5.300 
diváků. Zimní 
stadion dává čest 
svému jménu, 
olomoucká arena je 
jedna 
z nejchladnějších 
v celé druhé české 
nejvyšší soutěži. 
Ochozy stánku jsou 
sice pěkné, ale 
generální úpravu 
již potřebují. 

Fanoušci 
Pro všechny 
olomoucké hráče, 
ale i pro klub jako 
takový, je škoda, 
že olomoucký hokej 
diváky moc netáhne. 
Od 100 000 města 
byste čekali, že 
alespoň 2 procenta 
obyvatelstva by 
mohla navštěvovat 
utkání Kohoutů. 
Jenže návštěvnost 
se pohybuje jen 
okolo 900 diváků na 
zápas, což je bída! 

Richard Brančík

http://cs.wikipedia.org/wiki/Statut%C3%A1rn%C3%AD_m%C4%9Bsto
http://cs.wikipedia.org/wiki/Morava
http://cs.wikipedia.org/wiki/Olomouck%C3%BD_kraj
http://cs.wikipedia.org/wiki/Hornomoravsk%C3%BD_%C3%BAval
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Adoln%C3%AD_niva
http://cs.wikipedia.org/wiki/Morava_%28%C5%99eka%29
http://cs.wikipedia.org/wiki/Han%C3%A1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_m%C4%9Bst_v_%C4%8Cesku_podle_po%C4%8Dtu_obyvatel
http://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_m%C4%9Bst_v_%C4%8Cesku_podle_po%C4%8Dtu_obyvatel
http://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_m%C4%9Bst_v_%C4%8Cesku_podle_po%C4%8Dtu_obyvatel


 

DOTAZNÍK

možná jen jeden nebo dva zápasy. 
Je podle vás lepší KHL nebo 
NHL? 
NHL má velkou tradici. To se 
nedá srovnávat. I když má KHL 
teď čím dál tím lepší hráče. Ale 
myslím si, že NHL je stále lepší. 
Máte hokejový vzor? 
Ano, Sidneyho Crosbyho. 
Co vám proběhlo hlavou, 
když jste „hořel“ v šatně? 
Moc mi toho v hlavě neproběhlo. 
Byl to asi největší šok, který jsem 
v životě zažil. Ono když hoříte 30 
vteřin, tak to asi není moc 
příjemné. 
Chtěl byste si zahrát ve 
Viťjazu Čechov?  
Určitě bych nechtěl, když jsem 
viděl ty bitky… Tihle hráči nemají 
na ledě co dělat, když jdou jen 
zranit protihráče. 
Oblíbené jídlo|pití:  
Rajská a svíčková omáčka od 
přítelkyně. K pití Mojito, Cola, 
džus, malinová šťáva... 
Oblíbený film|kniha:  
Všechny, mám rád filmy. Knížek 
moc nemám, protože moc nečtu. 
Asi Dášenka. 
 

více na hcusti.cz 
 

roky, A tady zatím musím říci, že 
lidi kolem hokeje se mi moc líbí. 
Město se mi také líbí a bydlení 
mám skvělé, takže tady bych to 
taky hodně vyzvedl. Zatím je to 
tu výborné. 
Komu fandíte v NHL? 
V NHL fandím týmu Pittsburgh 
Penguins. 
Co říkáte na současnou 
situaci na Kladně? 
Teď zrovna na tom Kladno není 
špatně. Myslím si, že mají dobrý 
kádr. Posílili, ať už o Saschu 
Treille nebo o Bicka, takže teď 
mají velice kvalitní tým. A myslím 
si, že teď budou sbírat body. 
Jaký je váš názor na kvalitu 
rozhodčích v 1. lize? 
Já si myslím, že jsou dost kvalitní. 
Někdy jsou i lepší než v extralize. 
Nevidím v tom velký rozdíl. 
Myslím si, že tady jsme s 
rozhodčím neměli žádný problém, 

Kde jsou podle vás nejlepší fanoušci? 
Naši diváci jsou skvělí, když fandí a je jich 
hodně a sejdou se, tak je tu úžasná 
atmosféra. V extralize jsou nejlepší fanoušci 
v Plzni a také v Brně, to je jasné. 
S kým byste hrál nejraději v jedné 
formaci? 
To je samozřejmě na trenérech, ale hraje se 
mi výborně s Honzou Alinčem. S tím se dá 
říci, že si rozumím na ledě i v životě. S 
Rokem Pajičem bych si chtěl tady také 
zahrát, ale s Honzou Alinčem, když spolu 
hrajeme, tak se nám hraje dobře. 
S kým tipujete případnou baráž? 
Případnou baráž, těžko říci. Tam to může 
dopadnout jakkoliv. Teď to samozřejmě 
vypadá na Boleslav, protože je tam teď na 
chvostu, ale jak říkám, to se může ještě 
vyvrbit jinak. Ale necháme se překvapit. Je 
důležité, abychom tam postoupili. 
Prý není v kabině moc dobrá nálada… 
Ne ne, to jsou všechno jen fámy. V kabině je 
to pořád stejné, ať se nám daří nebo ne, 
zůstáváme všichni pozitivně naladěni. Nálada 
je výborná, parta je taky skvělá. 
Co děláte v kabině? 
Záleží, co dělám, kdy dělám… Většinou si 
povídám s klukama, občas si udělám novou 
hokejku a vyprávíme vtipy. 
Kde se vám nejvíce líbilo? 
Na Kanadu nemůžu nechat dopustit. To bylo 
vynikající, jak po hokejové, tak po lidské 
stránce. A na Kladně krásně strávené čtyři  

Marek Čurilla, nová akvizice Lvů, si prožil 
v uplynulé sezóně nezapomenutelný 
zážitek, na který jistě do smrti 
nezapomene. Útočník, tehdy ještě 
v barvách Kladna, se totiž před zápasem 
nešťastně polil sportovkou, následně si 
chtěl opálit zapalovačem reklamy na 
kalhotách, které se rolují a Čurillovi vadí, 
jenže kalhoty se vznítily a Marek 30 vteřin 
doslova hořel. Pomohl mu až 
duchapřítomný Mudroch, který na něj vylil 
barel vody. 
Po Roku Pajičovi momentálně druhý nejlepší střelec Slovanu 
(13 branek) odpovídal na webu hcusti.cz na zvídavé otázky 
čtenářů.  



 

Málokdo zná jeho jméno, ale kdo jej zná, 
jsou písečtí a nově také kadaňští příznivci. 
Nyní se bude Vladimír Novák pokoušet 
utkvět v paměti i fanouškům v Chomutově, 
kam míří na měsíční hostování právě 
z Kadaně. Kdyby se mu ovšem dařilo, 
zůstal by až do konce sezóny. Čtyři 
ročníky působil na jihu Čech (Písek), ale 
v té jeho poslední došlo k zajímavému 
trejdu… 
 

Autor: Ady 

HOKEJISTA



 

Řekli o něm 
 

Tomáš Rohan (spoluhráč)
Vlado je člověk, který nemá problém 
zapadnout do jakékoli party. Má rád 
rychlou jízdu autem, proto si také 
pořídil BMW 750,ale i když se vozí v 
takové limuzíně, je to skromný kluk :-) 
Mezi jeho přednosti na lede patří podle 
mě brusleni a klid v zakončeni, schopnost 
vstřelit gól... 

Josef Urbanec (bývalý spoluhráč)
Je to dobrej kluk! Znám ho vlastně jen 
rok, ale seděli jsme vedle sebe v 
kabině a bydleli jsme spolu na pokoji v 
hotelu. No, je blázen do aut a někdy 
když mu cvakne, tak je blázen i na 
ledě. 

Útočník ze Slovenska si 
už v 18 letech vyzkoušel 2. 
ligu v dresu Hvězdy Praha, tam 
také strávil tři sezóny. Poté 
se vydal na svoje první 
zahraniční angažmá, v 
jednadvaceti letech si zahrál 
druhou divizi ve Francii, za 
Hc Reims. Sezóna se mu náramně 
povedla, ve 22 zápasech si 
připsal 37 bodů a ozval se 
ambiciózní Písek, jenž má 
výborné vztahy s francouzskými 
kluby, odkud hráči jak 
přicházejí, tak odcházejí. 
Vlado na nabídku kývl a chtěl 
s Pískem postoupit do 1. ligy. 
Osudová sezóna pro něj byla až 
ta druhá v píseckém dresu, kde 
IHC sice vypadl v play off 
hned v prvním kole, ale 
Novákovi se podařilo 
nakouknout do 1. ligy. Za 
Kadaň si v play-off zahrál tři 
zápasy a jednou si poseděl na 
trestné lavici a dokázal, že 
se nebojí…  

Je tu sezóna 2009/2010, 
Písek touží postoupit do druhé 
nejvyšší soutěže. Pochopitelně 
tak přicházejí noví hráči, 
mezi nimi například Šulčík, 
Květoň nebo David Mazanec… 
Novák si perfektně sedl 
s Karlem Mošovským, s nímž 
odehrál celou sezónu. Vlado se 
stal třetím nejproduktivnějším 
hráčem svého týmu po základní 
části, ve 33 utkáních si 
připsal úctyhodných 46 bodů. 
Při hvězdné sestavě Písku se 
ale lídrem bodování nestal. 
V play-off a kvalifikaci 
pomohl týmu k postupu 7 body 
ze 14 zápasů. Vlado patřil 
k těm lepším v týmu a 
očekávalo se, že si 1. Ligu 
v Písku příští sezónu zahraje…  

Prvoligová sezóna Písku 
začala a Novák nechyběl ani 
v jednom přípravném zápase, 
v 9 kláních si připsal 4 body 
za 2 góly a stejný počet 
asistencí… Musel se však 
vypořádat s absencí svého 
parťáka Karla Mošovského, 
který se během srpna zranil. 
Novák tak sezónu začal po boku 
ex-kapitána Bláhy a bojovníka 
Slavíka. Vlado v týmu nepatřil 
k nejhorším, ale nejlepší také 



 

nebyl. Ve 14. kole, kdy Písek 
podlehl na vlastním ledě 
Litoměřicím (1:2sn.) přišla velká 
změna. Tým Písku a Kadaně se 
domluvil na výměně hráčů… Do IHC 
přišli dva výteční hráči, 
odchovanec Všetečka a střelec 
Bauer. Opačným směrem putoval 
Vlado Novák, který v Písku sice 
vstřelil 3 góly, ale ten první dal 
se štěstím z trestného střílení v 
Hradci, Druhý pak dával do prázdné 
branky poté, co se k němu šťastně 
odrazil kotouč. Třetí branka mu 
byla připsána, když si olomoucký 
hráč dal vlastní gól… Žádná sláva, 
a to do Kadaně přišel za tak 
výborné hokejisty, jako bez 
pochyby Bauer s Všetečkou jsou… A 
proto není divu, že reakce 
fanoušků Kadaně nebyly dobré.  
„Doufám, že příjde nějaká 
kvalitnější náhrada, ale ne z 
Písku nějakej kolohnát,“ vyjádřil 
se člověk s přezdívkou Šali na 
kadaňském fóru. Pro vyměněné hráče 
bylo navíc pikantní to, že se týmy 
potkaly hned v následujícím kole. 
Na vlastním ledě Kadaň vyhrála 
4:2. Vlado nastoupil pouze jako 
třináctý útočník, za to Bauer 
nastoupil v první formaci, stejně 
jako David Všetečka… P 

Pak to ale začalo… Novák si 
v 16 zápasech za Kadaň připsal 10 
gólů a 2 asistence a navíc 
nastupoval v první lajně vedle 
takových hráčů jako Eiselt a 
Mikšovic. Všem kadaňským fanouškům 
sklaplo a 25 hráči vyjadřovali 
úctu a omlouvali se za ukvapené 
názory na adresu tohoto mladíka. 

Krátký exkluzivní rozhovor
 

Vlado, kdo byl tvůj největší kamarád 
v Písku? 
V Písku jsem měl hodně kamarádů a nejde 
říct, že byl nejlepší jenom jeden. V play- 
off se tam sešla výborná parta kluků, 
takovou jsem snad ani ještě nezažil, takže 
nemůžu vyjmenovat pouze jedno jméno.
 
Jak se ti hrálo v Kadani vedle takových 
hráčů, jako jsou Eiselt s Mikšovicem?  
S hráči jako Eiselt a Mikšovic se hraje 
výborně. Jsou to hráči, kteří mají 
obrovské zkušenosti, umějí poradit a hodně 
věcí se od nich člověk může přiučit, či je 
to už na tréninku nebo na zápase. Jsem moc 
vděčný, za tu příležitost, že jsem s nimi 
mohl být v jednom týmu a v jedné lajně. 
 
Kdybys mohl porovnat fanoušky v Kadani a v 
Písku, kde jsou lepší? 
Porovnat fanoušky je docela těžké. Při 
postupu do play off s Pískem byla 
atmosféra úžasná, během všech zápasů a 
také oslava s nimi na ledě. Předvedli 
obrovskou podporu. V Kadani jsem krátce, 
takže hodnotit nemůžu, ale zatím můžu 
říct, že hodně stojí za svým týmem, ať se 
prohrává nebo vyhrává. Dokážou hodně 
povzbudit, i když náš výkon není ideální a 
prohrává se a taky dokážou pořádně oslavit 
každý vstřelený gól. 
 
Jak se těšíš na takové hráče, jako jsou 
například Kraft nebo David Hruška? 
Setkání s hráči, jako jsou Kraft nebo 
Hruška si nesmírně vážím. Kdyby mi někdo 
řekl, že s nimi budu v jednom týmu, asi 
bych se smál. Sledovat je na tréninku, 
zatrénovat si s nimi je obrovská zkušenost 
do budoucna. Člověk se může od nich hodně 
naučit, mají obrovské zkušenosti a jsou 
výborní hokejisti. 
 
Myslíš si, že bys mohl v Chomutově zůstat 
i po lednové uzávěrce přestupů? 
V Chomutově je to těžké, je tam spoustu 
špičkových hráčů a hlavně teď, před play-
off, ale jsem rád za tu možnost, tam vůbec 
být. 
 
Jak ti bylo, když fanoušci Písku 20.12 
vyvolávali tvé jméno? 
Bylo to opravdu skvělé, vůbec jsem to 
nečekal. Písek mi moc chybí, přeci už jsem 
tam hrál dlouho a považoval ho za takový 
druhý domov. Přeji Písku, aby se mu dařilo 
a aby získal, co nejvíce bodů. 

 



 

Hráčské info 

 

A je tu další 
kapitola, pro 
Nováka tedy spíše 
pohádka… Na 
začátku ledna se 
jako obvykle 
rozjíždí 
spolupráce 3K 
(Klášterec, 
Kadaň, KLH ). Do 
Kadaně se 
přesunulo 6 hráčů 
a do Chomutova 
jeden, právě 
onen, který do 
letošní sezóny 
měl v 1. lize jen 
3 starty. Ano je 
to Vlado Novák, 
zatím sice jen na 
měsíční 
hostování, ale 
kdyby zazářil, 
mohl by zůstat až 
do konce sezóny. 
25letý forvard, 
který má většinu 
svých loňských 
spoluhráčů ve 2. 
lize, teď bude 
sedět v šatně 
vedle takových 
hráčů, jako je 
Hruška nebo 
Kraft. Uspěje? 
Zahraje si baráž 
o extraligu?  
 

26. 10. 1985 
186cm, 80kg 
hůl pravá 
útočník 

 
Novák v číslech 

 
34 zápasů 
13 branek 
4 asistence 
17 bodů 

5 kladných bodů 
26 trestných 

minut 

Statistiky
Sezóna  Klub                                 Z   G   A    B    TM
2003-04 HC Hvězda Praha (2.liga)              8   0  0   0     4          
2004-05 HC Hvězda Praha (2.liga)              9   3  0   3     8          
2005-06 HC Hvězda Praha (2.liga)             30   5  6   11   24 
2006-07 HC Reims (Francie, Division 2)       22  18 19   37   62 
2007-08 IHC Písek (2.liga)                   32  10  8   18   69 
        IHC Písek (2.liga, p-o)               4  4  0    4    18 
2008-09 IHC KOMTERM Písek (2.liga)           35  12 11   23   73 
        IHC KOMTERM Písek (2.liga, p-o)       2   0  0   0     4 
        Sportovní klub Kadaň (1.liga, p-o)    3   0  0   0     2 
2009-10 IHC KOMTERM Písek (2.liga)           33  24 22   46    - 
        IHC KOMTERM Písek (2.liga, p-o)      11   4  3   7    - 

 



 

Jedna z legend 
československého hokeje 
vyrostla v Třebíči, kde 
následně Bouzek dlouhá léta 
působil a zasloužil se o velké 
hokejové úspěchy Třebíče. 
Vynikající útočník ale 
nehrával vrcholově jen 
hokej, ale válel i ve fotbale. 

Autor: Hsfan, Václav Jáchim (hokej.cz)
         Michal Martoch, Pavel Navrkal

 

VLADIMÍR BOUZEK

LEGENDA



 

vězení). Bouzek měl štěstí, že v hospůdce, kde byli hokejisté zapíjet smutek z nemožnosti startu na MS a 
později byli zatčeni, nebyl a odjel domů do Třebíče. Každopádně si ho vedení KSČ vytipovalo jako budoucího 
kapitána československého výběru. Bouzek však překvapivě odmítl a vzdal se kariéry u reprezentace. "Nemohl 
bych se kamarádům podívat do očí. Oni by seděli v kriminále a já bych hrál v dresu se lvíčkem? Ne, to v 

žádném případě," vysvětlil příčiny odvážného rozhodnutí.  
Po tomto kroku se více zaměřil na fotbal, kde nastoupil 

jak v dresu Třebíče, tak i Vítkovic či bratislavské Slávie. 
Dvakrát dokonce naskočil i za reprezentační áčko! Přesto 
hokej, jak sám prozradil, miloval víc. Jako hrající kouč 
Vítkovic pomohl svým svěřencům k titulu Mistrů republiky. 
Tehdy naplno začala jeho trenérská kariéra, ve které byl 
oproti té hráčské neméně úspěšný. Brněnská Kometa pod 
vedením muže v klobouku vyválčila deset titulů! Převzal i 
reprezentaci, s níž ovšem na ZOH 1956 neuspěl. „Když jsme 
se vrátili domů, připadal jsem si jako psanec. Lidé mě uráželi, 
činovníci z asociace se mnou nemluvili. Bylo to těžké období. 
Ale i takové chvíle hokej přináší."  I přes neúspěch stále 
koučoval, stal se například dvakrát Mistrem západního 
Německa. Následně pak s kamarádem Kostkou ještě 3 roky 
vedl reprezentační áčko.  

Závěr života pak hokejový génius strávil v rodné 
Třebíči, kde se chodil dívat i na utkání mužů a vychovával 
talenty. Trápilo ho ovšem zdraví… Bouzek naposledy vydechl 
31. července 2006, bezmála 70 let od zisku zlaté medaile na 
Mistrovství světa v Praze. 

Hokejový profesor přišel na svět 3. prosince 1920 
v Třebíči. Svoji hokejovou kariéru začal na rybníce 
Kuchyňka (Třebíč). Výrazného úspěchu dosáhl student 
Gymnázia Třebíč na Mistrovství středních škol, kde dovedl 
svoji školu až do finále, v němž výběr reálného gymnázia 
zvítězil. Jeho úspěch samozřejmě nemohl být opomenut a 
tak začal Bouzek hrát za Horáckou Slavii, s níž slavit titul 
Mistra Moravy. V celorepublikové soutěži pomohl střední 
útočník svému klubu k zisku stříbrné medaile, což je 
dodnes největší úspěch týmu z Horácka.  

V roce 1947 se Bouzek poprvé představil na 
Mistrovství světa konaném v Praze, ve výběru trenéra 
Mikea Buchny byl i před Olympijskými hrami ve Svatém 
Mořici. Tehdy mělo Československo jeden z nejlepších 
týmů historie. V sestavě bylo spoustu budoucích legend, 
jak českých/slovenských, tak i světových. „Drobný, 
Zábrodský, Modrý byli legendami našeho hokeje. A já s 
nimi mohl sedět v jedné kabině. Moc jsem si toho vážil," 
řekl Bouzek.  To, že se hokejem v 50. letech Evropané 
pouze bavili a nedostávali skoro žádné peníze, mělo 
samozřejmě odraz na dění v kabině, kde byla vždy velmi 
dobrá nálada. „Měl jsem ty kluky strašně rád. Já byl pan 
nikdo, oni hvězdy. Přesto mě přijali bezvadně. Nikdy jsem 
na to nezapomněl," vzpomínal legendární hokejista. 
Poslední velkou reprezentační akcí pro něj byl turnaj ve 
Švédsku (1949), kde se stal znovu Mistrem světa. „Pro mě 
jsou však vzpomínky trošku rozporuplné. V utkání proti 
Kanadě mě totiž jeden ze soupeřů trefil do kolena tak, že 
jsem předčasně dohrál. Zbytek šampionátu jsem sledoval 
pouze jako divák,“ sdělil šikovný centr.  

V roce 1950 Čechoslováci na šampionát neodjeli 
(komunisté jim to zakázali a reprezentanty zavřeli do 

 



 

Viete aky je rozdiel medzi kvalitným DVD 
prehrávačom a slovenským hokejovým 
reprezentačným mužstvom? 
Žiadny.  
Aj kvalitný DVD prehrávač všetko prehrá. 
( pozn. redakce: vtip ponechán v původním jazyce 
kvůli smyslům slov) 
 
Potkali se dva hokejoví fanoušci a povídají si nové 
drby. První povídá:  
Ty, slyšel si, že Jerguš Bača (slovenský hokejista) se 
chtěl z nešťastné lásky zastřelit?  
Fakt? A jak to dopadlo?!  
Jako obvykle, netrefil se. 
 
„Dovedeš bezvadně oklamat obránce a 
bleskurychle tečovat,” povídá hokejovému 
útočníkovi po zápase trenér. „Jen to příště, prosím 
tě, ukaž na druhé straně kluziště!” 
 
„Včera jsem na tréninku napálil našeho brankáře,” 
vypráví kamarádům hokejista. 
„A co, byl z toho gól?” 
„Ne, zlomené žebro!” 
 
Rozlícený funkcionář honí po chodbě stadionu 
manažera: „Za těch pět milionů jsi měl pořídit 
Kameše, ne kamaše!” 
 
Zkušený hokejový nahrávač měl na holi vyrovnání, 
ale svůj samostatný únik neproměnil. 
„Co jsem měl dělat?” vysvětloval matador před 
novináři. „Byl jsem tam úplně sám!” 
 
„Led opravdu nebyl dobrý,” přiznal generální 
manažer klubu. „Několik kluků z něj dokonce mělo 
střevní potíže!” 
 
„Dneska si radši ani nebudu sundávat chrániče,” 
sděluje hokejistům v kabině po prohraném zápase 
brankář. 
„Proč?” 
„Aspoň budu trošku chráněný, až po nás začnou 
fanoušci házet kameny!” 
 
„Jsem nejlepší gólman na světě. Ještě nikdy jsem 
nepustil gól!” vytahuje se v kabině nový masér. 
„Tak proč ještě nechytáš v NHL, hvězdo?” dobírají 
si ho hokejisté. 
„V tom je právě ten problém, já ještě nikdy mezi 
tyčemi nestál.” 



 

Poznáš klub? 
1.indicie:  rok  založení 1945 
2.indicie:  klub z Čech 
3.indicie: kl. barvy: žlutá, modrá 

     4.indicie: hraje zde Robin Hanzl 
     5.indicie: Slovan 
 

Poznáš hráče? 
1.indicie:  narozen 1969 
2indicie:  útočník 
3indicie:  hrál v Třinci 
4.indicie:  dnes Ústí 
5.indicie:  křestním jménem Pavel 

 

10 otázek 
1. Kdo je kapitánem Havlíčkova Brodu 
a) Miroslav Třetina 
b) Marian Morava 
c) Ladislav Rytnauer 
d) Petr Jelínek 
2. Kdo je hl. trenérem Chomutova? 
a) Radim Rulík 
b) Radek Šíp 
c) Jaroslav Liška 
d) Jaroslav Veverka 
3. Za jaký tým hrál v NHL Petr Kanko? 
a) Phoenix Coyotes 
b) Minnesota Wild  
c) Los Angeles Kings 
d) New York Rangers 
4. Kde nehrál Oldřich Bakus? 
a) Třinec 
b) Sparta Praha 
c) Slavia Praha 
d) Litvínov 
5. Milan Hnilička je odchovancem… 
a) Litoměřic 
b) Benátek nad Jizerou 
c) Chomutova 
d) Písku 
 
 

Maximálně 10 bodů z obou tajenek. Za každou použitou indicii -1 bod. 
 

Za každou správnou odpověď 1 bod 
 

Pokud jste dosáhl/a... jste... 
23-26 bodů Prezident klubu 
18-22 bodů Generální manažer 
14-17 bodů Hlavní trenér 
9-13   bodů Asistent trenéra 
5-8     bodů Trenér mládeže 
0-4     bodů Nosič vody 

V jakém týmu NHL hrál Petr Kanko? 

Kdy vznikl oddíl HC Vrchlabí? 

 

6. Který hráč neobléká dres Vrchlabí? 
a) Ondřej Látal 
b) Patrik Beck 
c) Michal Bezouška 
d) Aleš  Vála 
7.  Za jaký klub hraje Jakub Krätzer? 
a) Písek 
b) Tábor 
c) Beroun 
d) Litoměřice 
8. Kolik let je Marcelu Hrbáčkovi?  
a) 39 
b) 40 
c) 41 
d) 42 
9. Kdy bylo založeno HC Vrchlabí? 
a) 1928 
b)1945 
c)1960 
d)1989 
10. Kterému klubu patří Jakub Orsava? 
a) Orli Znojmo 
b)  PSG Zlín 
c)  Kometa Brno 
d) HC Oceláři Třinec 
 

Za každou správnou odpověď dva body. 

výsledky na poslední 
straně! 



 

10 otázek 
1. B          6. D 
2. C          7. B 
3. C          8. B 
4. C          9. B 
5. A         10. D 

Team info 
Tahouni pro Play-Off 

David Hruška 
Největší bombarďák 1. ligy 

foto: www.fotokraus.cz, weby prvoligových klubů, google.com
Výsledky kvizu 
     Kdo je to? 

1. David Pazourek 
2. Milan Kraft 
3. Milan Ministr 

Poznáš…? 
klub: HC Slovan Ústečtí Lvi 
hráč: Pavel Janků 

HC Rebel Havlíčkův Brod 
Ofenzivně laděný tým 

TOP 10 
Veteráni 

  

Kde hrají bývalí hokejisté Třebíče? 

http://www.google.com/
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